



## STRÖER SE & CO. KGAA, BERLIN

### Bauherr Client

Ströer SE & Co. KGaA

### Architektur Architecture

Designfunktion Bonn GmbH

### Realisierungsdatum Year of realisation

2017

### Produkte Products

Modul R 900 Project, Modul R 600 Project Modul R340 Project, Modul R280 Project, Modul Q 220 Project, Modul R 9, Modul R 49, Modul R 64, Force One Power, Roxxane Leggera CL 52, Roxxane Leggera CL 101, Rossoacoustic Pad R 1200, Rossoacoustic Pad R 900, Rossoacoustic Pad R 600

### Einsatzbereiche Fields of use

Arbeiten, Konferieren, Erschließen, Empfangen

### Kurzbeschreibung/Konzept

#### Short description/Conception

Am Standort der Ströer News Publishing GmbH in Berlin lag der Fokus auf der Entwicklung von Konferenzbereichen und Rückzugsmöglichkeiten für die Mitarbeiter. Die Räume dienen als Newsroom, von hier aus wird deutschlandweit Content für redaktionelle Inhalte auf Ströer-Medien, Desktop und Mobile geliefert. Produkte aus der Rossoacoustic Pad R- Serie und den Modul R Project-Leuchten von Nimbus machen den Cloudgedanken, der hinter digital produzierten Informationen steht, in der Fläche erlebbar.

When designing the offices at Ströer News Publishing GmbH's site in Berlin, the focus was on the development of conference and recreation zones for the employees. The rooms serve as newsrooms. Editorial content is delivered from here to Ströer media, desktops and mobiles throughout the whole of Germany. Products from the Rossoacoustic Pad R range and Nimbus Modul R Project luminaires give a spatial impression of the Cloud philosophy behind the digital information produced in the building. The various rooms and zones were furnished with a great attention to detail. The result is a modern, contemporary environment.

nimbus group

nimbus<sup>x</sup> rosso<sup>x</sup>

Nimbus Group GmbH Sieglestraße 41 D-70469 Stuttgart  
T + 49 7 11/63 30 14-0 F + 49 7 11/63 30 14-14  
info@nimbus-group.com www.nimbus-group.com